

GIARDINO WEDDING CEREMONY PACKAGE 2024

**Giardino Wedding Ceremony Package with cocktail reception** starts from HK\$138,888 for 60 persons. Additional charges incur for any additional guest at HK\$888 per person. The package includes:

- Use of outdoor wedding ceremony venue, Giardino, on Level 3 for 3 hours (from 9:00 a.m. to 12:00 p.m. or 2:00 p.m. to 5:00 p.m.)
- 50 dozens of canapés of your choice
- Free-flowing house red and white wine, soft drinks, fresh orange juice, mineral water and house beer for 2 hours
- One-night stay at Oceanfront Room on the night before your wedding or the wedding night with a bottle of house Champagne and breakfast for two on the following day
- Exquisitely designed guest signature book
- 60 sets of complimentary invitation cards (excluding printing services)
- A 5-tier faux wedding cake for photo shooting and cutting ceremony
- An artificial floral arch and floral arrangement on chairs along the march-in aisle
- Reception and ceremony table décor with floral arrangement
- Complimentary use of in-house audio equipment
- Signature welcome mocktails for all guests
- Complimentary coach service between Ocean Park MTR Station and the hotel from 8:00 a.m. to 11:00 p.m. daily, on a first-come, first-served basis
- Complimentary valet parking service for up to 2 vehicles

## GIARDINO 證婚酒會套餐 2024

**Giardino 證婚酒會套餐**只需港幣 138,888 元（60 位用），60 位以上額外每位收費為港幣 888 元，精選禮遇包括：

- 於三樓戶外宴會場地 Giardino 舉行 3 小時的證婚典禮  
（自選時段為早上 9 時至 12 時 或 下午 2 時至 5 時）
- 自選酒會小食 50 打
- 2 小時無限暢飲精選紅白餐酒、汽水、鮮橙汁、礦泉水及指定啤酒
- 於證婚典禮當晚或前夕，入住海景客房 1 晚連翌日雙人早餐，另備婚嫁佈置及奉送香檳乙瓶
- 免費提供精緻嘉賓題名冊乙本
- 奉送精美請柬 60 套（不包括印刷服務）
- 5 層精美模擬結婚蛋糕供拍照及切餅儀式之用
- 絲花拱門及椅子絲花裝飾
- 迎賓桌及證婚儀式桌鮮花佈置
- 免費使用宴會場地內的基本音響設備
- 每位來賓均奉送無酒精迎賓飲品
- 免費乘搭往返海洋公園港鐵站和酒店的穿梭巴士，每天早上 8 時至晚上 11 時，座位有限，先到先得
- 免費代客泊車服務（最多 2 輛私家車）

GIARDINO WEDDING CEREMONY PACKAGE 2024

GIARDINO 證婚酒會套餐 2024

CANAPÉ MENU 酒會小食菜單

Your choice of 50 dozens of canapés for 60 persons  
(Please select 10 items from the menu below with a minimum order of 2 dozens per item)

50打自選小食 (60位用)

(請選擇以下10款小食，每款需至少預訂兩打起)

COLD SELECTION 精選冷盤小食

Mini Pink Salmon Gravlax Blini 香草三文魚小圓餅

Anchovy and Cream Cheese Caviar Toast 鯷魚忌廉芝士魚子醬多士

King Crab Salad with Watermelon 皇帝蟹肉西瓜沙律

Sea Urchin, Avocado and Cucumber Salad Tart 海膽牛油果青瓜沙律撻

Black Olive, Cherry Tomato & Bocconcini Tartlet 黑橄欖車厘茄芝士撻 

Sun-dried Tomato Cream Cheese with Pretzel Bun (Laugengebäck) 風乾番茄芝士德國包 

Hummus with Assorted Vegetable Sticks 鷹嘴豆醬伴雜錦蔬菜條 

HOT SELECTION 精選熱葷

Baked Barbecued Pork Puff Pastry 香焗叉燒酥

Seared Scallop with Green Mash and Langoustine Foam 香煎帶子青豆蓉配小龍蝦泡沫

Beurre Blanc Lobster Blini with Crème Fraîche 奶油龍蝦小圓餅配法式酸忌廉

Seared Foie Gras with Fig Jam 香煎鵝肝配無花果醬

Tandoori Chicken Salad Wrap 印度燒雞沙律卷

Mini Spinach Pizza 迷你菠菜薄餅 

Quiche Lorraine 法式洋蔥煙肉餡餅

SWEETS 甜品

Canelé 法式可麗露

Fresh Fruit Tart 鮮果撻

Assorted Macarons 法式馬卡龍

The Fullerton New York Cheesecake 富麗敦紐約芝士蛋糕

 Vegetarian items 素菜

GIARDINO WEDDING CEREMONY PACKAGE 2024

GIARDINO 證婚酒會套餐 2024

**HK\$138,888 for 60 persons**

**港幣 138,888 元 (60 位用)**

inclusive of free-flowing house red and white wine, soft drinks, fresh orange juice,  
mineral water and house beer for 2 hours

包括 2 小時無限暢飲精選紅白餐酒、汽水、鮮橙汁、礦泉水、指定啤酒

Additional person at HK\$888 per person

額外來賓為每位港幣 888 元

*\*Prices are in Hong Kong Dollars and subject to a 10% service charge.*

*Please refer to the terms and conditions for more details.*

以上價錢以港幣計算，並需另收加一服務費。

詳情請參閱條款及細則。

## TERMS AND CONDITIONS

1. Prices are in Hong Kong Dollars and subject to a 10% service charge.
2. The above package offers are applicable to any wedding ceremony held on or before 31 December 2024 at Giardino.
3. The above wedding ceremony reservation can be made not more than 6 months in advance if no wedding lunch or dinner would be held on the same day at The Fullerton Ocean Park Hotel Hong Kong
4. Please inform our Events Specialists of any food related allergies as your well-being and comfort are our greatest concern.
5. The Fullerton Ocean Park Hotel Hong Kong reserves the right to alter the above prices and package offers, subject to market price fluctuations and availability.

For enquiries and reservations, please contact our Events specialists  
on +852 2166 7338 or email at [fop.weddings@fullertonhotels.com](mailto:fop.weddings@fullertonhotels.com).

Please visit <https://www.fullertonhotels.com/fullerton-ocean-park-hotel-hongkong> to learn more.

## 條款及細則

1. 以上價錢以港幣計算，並需另收加一服務費。
2. 以上套餐適用於 2024 年 12 月 31 日或之前在 Giardino 舉行的證婚酒會。
3. 以上證婚酒會套餐只適用於 6 個月內之預訂（當天設席於香港富麗敦海洋公園酒店之賓客除外）。
4. 為客人的健康著想，如閣下或其他賓客對任何食物有過敏反應，請與宴會統籌團隊聯絡。
5. 由於價格變動及食材供應關係，香港富麗敦海洋公園酒店保留修改以上價格及菜單之權利。

如欲查詢或預訂，歡迎致電+852 2166 7338 或電郵至 [fop.weddings@fullertonhotels.com](mailto:fop.weddings@fullertonhotels.com)

與宴會統籌團隊聯絡。如欲了解更多，請瀏覽酒店官方網站

<https://www.fullertonhotels.com/zt/fullerton-ocean-park-hotel-hongkong/>。